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Gotländsk innebandys framtid
Till den det berör.

Vii Visby lBK haren oro för gotländskinnebandysframtid.
Vi vill därför lämnaen motion till årsmötet för GotlandsInnebandyförbund2023.

Vat förslag är att initialt överlåta all administration, utbildning och frågor rörande tävling
och utveckling som rör gotländsk innebandy till Stockholms innebandyförbund.

På sikt önskar vi även att vi på Gotland ingảr i Stockholms innebandyförbund, med en
representant för de lokala frågorna.
Vi tror att detta skulle få positiva effekter för bredden och utvecklingen av gotländsk
innebandy samt säkra framtiden.

Vår åsikt är att då Gotland är litet och det finns tvả starka föreningar som
attraherar och rekryterar många av de ideella krafter som annars hade kunnat vara aktuella
för förbundet så bör det liggai samtliga föreningars intresse ha en stark organisation i
ryggen och samtidigt kunna behảlla sina egna ideella krafter.

Vi tror även att det skulle innebära ett utökat stöd för samtliga föreningar, men framför allt
för de mindre föreningarna på ön.

Vi föreslår att årsmötet beslutar att Gotlands Innebandyförbund aktivt arbetar för ovan
förslag.
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